
 

 

 

 

 

Onderwerp: Convenant gemeente Eindhoven, provincie en KNZB 

   
Eindhoven, 25 november 2015 

 
Geacht college,          
 

In de commissie MO van 17 november heeft de VVD vragen gesteld om uiting te geven aan onze 
zorgen over de toekomst van het zwemmen in onze stad. In de beantwoording van deze  
raadsvragen gaf de wethouder aan deze zorgen te delen en verwees zij naar het convenant tussen 
tussen de gemeente Eindhoven, de provincie Noord-Brabant en de zwembond, de KNZB. De globale 
insteek van dit zogenaamde "memorandum of understanding" is internationaal aansprekende 
zwemevenementen naar Eindhoven te halen. Hoewel dit convenant al in het voorjaar van 2014 is 
getekend was er in de beantwoording op 27 januari 2015 van de raadsvragen van de heer Depla van 
de PvdA nog sprake van dat er gewerkt wordt aan een plan van aanpak. Tot op heden hebben wij dat 
plan niet gezien en het enige event dat naar Eindhoven is gekomen is de Swim Cup.  
De VVD fractie is trots op de (internationale) uitstraling die het zwemmen en het Pieter van den 
Hoogenband zwemstadion heeft. Een inspanning van vele jaren, met dank aan de vorige colleges. De 
negatieve berichtgeving in de krant rond het (top) zwemmen was voor ons aanleiding voor onze 
eerdere raadsvragen. Zwemmen is een van de kernsporten van Eindhoven, dat vraagt een constant 
en actieve inspanning. 
Omdat wij ons afvragen of de gemeente er enerzijds van haar kant genoeg aan doet om de intentie 
van het memorandum te realiseren en anderzijds de andere partijen hierop aan te spreken, hebben 
wij de onderstaande vervolgvragen: 
 
 
1. Wat is de looptijd van het zogenaamde "memorandum of understanding" tussen de gemeente 

Eindhoven, de Provincie Noord-Brabant en de zwembond KNZB dat in het voorjaar van 2014 is 
getekend? 

2. Wanneer het memorandum afloopt, is het dan uw intentie een nieuwe overeenkomst aan te 
gaan? En zo ja, onder welke voorwaarden? En zo nee, waarom niet? 

3. Is er al een plan van aanpak? Zo ja, hoe ziet dat eruit? Zo nee, waarom niet? 
4. Begin 2015 hebben we met elkaar geconstateerd dat het te laat was om te proberen de FINA 

world Cup 2015 naar Eindhoven te halen. Er is toen afgesproken op tijd te starten met de 
sponsorwerving voor 2016. Wat is de status?  

5. Komt het Olympic Test Event - een kwalificatietoernooi voor deelname aan de Olympische 
Spelen in Rio - in voorjaar 2016 naar Eindhoven? Zo nee, waarom niet? 

6. Half oktober is er een sessie geweest met o.a. Provincie, gemeente Eindhoven en de zwembond 
om te praten over "het zwembad van de toekomst". De partijen hebben aangegeven de 
komende vijf jaar meer beleving te willen creëren rond zwemwedstrijden om uiteindelijk meer 
publiek naar het stadion te lokken. Wat is daar concreet uitgekomen? Is er ook nog geld voor 
beschikbaar gesteld? Hoe verhoudt zich dit tot de tot nu toe weinig succesvolle pogingen om 
evenementen naar Eindhoven te halen? 

 
 



 

 

Ceciel van Stratum, VVD 


